
Beste, 

 

ik en mijn gezin kunnen nu al geen vrijheid meer genieten en een normaal leven leiden ten gevolge 

van EHS. 

Hier is geen enkele reguliere oplossing voor, terwijl dit wel makkelijk mogelijk zou zijn. Feit is dat er 

geen geld voor is. Waarschijnlijk omdat dit nog te onzichtbaar is, ook voor artsen. Mensen gaan 

gewoon aan onbekende oorzaken dood. De klachten zijn ook te divers. 

Sorry voor mij is dit niet uit te leggen aan mijn kinderen. Tevens niet dat we nu al amper iets kunnen 

ondernemen buitenshuis zonder hier diverse klachten van te krijgen. 

Het leed is groot, de onwetendheid en onbegrip, ook van professionals is enorm. 

Dit is geen kwestie van placebo of nocebo. Meer van gebrek aan aanpassing en kennis over 

aanpassing aan een enorm snel veranderende electromagnetische omgeving.  

Nu lijkt het erop dat u hier nog een schepje bovenop wil doen. Door de frequentie 26 Ghz te gaan 

veilen.  

Een situatie waarin nu al met de huidige velden en de straling die er nu is, de fysieke en geestelijke 

integriteit geschonden wordt. We leven nu al praktisch als gevangenen en dan zullen wij niet anders 

kunnen dan alleen nog in ons eigen afgeschermde huis te blijven. De andere keuze is dat we zeer ziek 

worden en dat onze algehele fysieke conditie af gaat nemen. Ook cognitief gaan we erop achteruit. 

Met vriendelijke groet, 

 

Anne Marieke Linskens 


